
 1

Zápis č. 6/2009 
ze schůze VV RS ČSTV Jihlava 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
1. Úvodní slovo předsedajícího a schválení programu jednání 

Předsedající RS ČSTV Jihlava v úvodu přivítal přítomné členy VV na posledním 
zasedání v roce 2009 a všechny seznámil s programem jednání. Program jednání VV RS 
ČSTV Jihlava byl všemi přítomnými schválen v podobě, v jaké byl předložen předsedajícím 
RS ČSTV Jihlava.  

 
2. Zpráva předsedy RS ČSTV Jihlava 

Předseda RS ČSTV Jihlava podal tyto úvodní informace: 
• Informace ze sportovního prostředí – pozice ČSTV v kauze „SAZKA“, postavení 
ČSTV ve sportovním prostředí v ČR - možnosti řešení současné situace, dominantní 
postavení SAZKY jako zdroje financí sportovního prostředí, situace ve financování a 
postavení sportu ve městě Jihlava – aktivita největších jihlavských TJ, SK.  

• Podal informace z komise pro sport a volný čas kraje Vysočina – rozpočet na rok 2010 
s dopadem na tělovýchovu a sport – grantový program Sportoviště 2010 je v návrhu 
ve výši 3 mil. Kč, dotace pro VK kraje Vysočina je také v návrhu ve výši 4 mil. Kč a 
dotace KCTM v návrhu 3,75 mil. Kč. Dále podal informace o konání ankety 
Sportovec kraje Vysočina. 

 
3. Zpráva ing. Holuba 
• Kontrola závěrů a usnesení - Usnesení č. 12-14/2009 –  splněno.  
 
• Ekonomika RS ČSTV Jihlava 
Dotace z vlastních zdrojů – SAZKA – k dnešnímu dni jsme neobdrželi žádné prostředky z 
vlastních zdrojů ze SAZKY pro rok 2009 (plán 765 300,- Kč). Obdrželi jsme doplatek 
vlastních zdrojů ze SAZKY za rok 2006 ve výši 397 500,- Kč, tzn., že rok 2006 je 
vyfinancován k dnešnímu dni na 98,5% (zbývá dostat 1,5 % tj. 47 600,- Kč). Rok 2006 však 
TJ a SK mají vyfinancovány na 100 %. Zdroje MF – k dnešnímu dni činily obdržené zdroje z 
MF 1 078 800,- Kč (tj. 100 %).  

Datum konání: 26. listopadu 2009 v 15,00 hod., ukončení v 16,45 hod. 
Místo konání:  Jihlava, zasedací místnost RS ČSTV Jihlava 
Předsedající:  Jiří Šmrha – předseda RS ČSTV Jihlava 
Zapisovatel:  ing. Holub Vítězslav – ředitel  RS ČSTV Jihlava 
Přítomni: Jiří Šmrha, Mgr. Havlík Jiří, Háj Martin, Skočdopole Jindřich, 

Svoboda Jaroslav, Miroslav Vrzáček 
 
Omluveni: Birnbaum Robert, ing. Doležal Josef 
Procentuální vyjádření: 75,0  %,  RVV byl usnášení schopný 
 

Předložené materiály: 
1. Hospodaření za leden – 26.11. 2009 
2. Souhrnný přehled rozeslaných dotací RS ČSTV 

Jihlava 
3. Analýza fixních nákladů pro rok 2010 
4. Návrh na odeslání dotací na činnost TJ, SK za 

rok 2009 
5. Žádost o mimořádný finanční příspěvek TJ 

Neslyšící 
6. Zápis revizní komise RS ČSTV Jihlava 

Program: 
1. Úvodní slovo předsedajícího a schválení 

programu jednání 
2. Zpráva předsedy RS ČSTV Jihlava 
• Informace ze sportovního prostředí 
• Informace z komise pro sport a volný čas 

kraje Vysočina 
3. Zpráva ing. Holuba 
• Kontrola usnesení 
• Ekonomika RS ČSTV Jihlava 
4. Diskuse, závěr a usnesení 
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Čerpání rozpočtu aparát 2009 – Plán čerpání rozpočtu k 26. 11. 2009 tzn. 11/12 = 91,6 % 
celoroku je dodržován, neboť k 26. 11. 2009 činí celkové čerpání 91,3 %. Proti plánu je 
rozpočet aparátu ve výdajové části přečerpán v položce Opravy a udržování služebního auta o 
3 214,- Kč což je o  32% a položka Ostatní služby o 3 615,- Kč, tj. o 36 %. Odůvodnění: 
Služební automobil je užíván 8 rokem a náklady na provoz se zvyšují. Opravy nejsou možné 
plánovat, neboť různé závady se projeví až při servisních kontrolách. Položka ostatních služeb 
je přečerpána z důvodu zvýšených nákladů na tisk materiálů pro Valnou hromadu. Přečerpání 
v těchto položkách je vyrovnáváno úsporou v jiných položkách rozpočtu. 
Příjmová část rozpočtu: položka přijatých úroků - kde za uplynulých 11  měsíců roku získalo 
RS ČSTV Jihlava cca 7 tis. Kč. Příjmovou část ovlivňuje také výše uvedená částka 397 500,- 
Kč z vlastních zdrojů za rok 2006.  
Ekonomika sdružených subjektů RS ČSTV Jihlava za rok 2009 – do ekonomiky 
sdružených subjektů se promítají především zaslané dotace ze zdrojů kraje Vysočina na 
mládež. Z kraje Vysočina jsme obdrželi 484 192,- Kč a TJ a SK bylo v souladu s rozhodnutím 
Valné hromady rozesláno 429 300,- Kč. Zůstatek 54 892,- Kč na sportovní akce byl rozeslán 
v 21. července 2009.  
 Dále TJ, SK, které zaslaly vyúčtování údržby byly tyto dotace zaslány (317 500,- Kč). 
K 26.11.2009 jsme měli k dispozici 91,6 % objemu údržby tj. 326 300,- Kč (celkem 356 tis. 
Kč).  

Ačkoli neobdrželo RS ČSTV Jihlava z plánovaných (765 300,- Kč) vlastních zdrojů 
pro rok 2009 žádné finanční prostředky, přijal VV RS ČSTV Jihlava návrh na rozdělení 
volných finančních prostředků (obdržené vlastní zdroje roku 2006) a vyfinancovat z tohoto 
zdroje 50% plánovaných dotací roku 2009 TJ a SK v prosincovém termínu 2009. Jedná se o 
částku 464 800,- Kč.  
Usnesení č. 15/2009 
VV RS ČSTV Jihlava rozhodl o rozdělení 50 % dotací z vlastních zdrojů na základě 
návrhu rozdělení finančních prostředků dle usnesení č.1/6 VH RS ČSTV Jihlava 2009.  
Vlastní zdroje budou vyfinancovány částečně z dotací státních zdrojů 2009 a částečně z 
doplatku zdrojů SAZKA 2006 v celkové výši 464 800,- Kč.  
 
Inventarizace 2009 – VV RS ČSTV Jihlava projednal plán řádné inventarizace k 31. 12. 
2009 a přijal toto usnesení: 
Usnesení č. 16/2009 
VV RS ČSTV Jihlava vydává příkaz k provedení řádné inventarizace k 31. 12. 2009. 
K tomuto účelu jmenuje tuto inventarizační komisi: 
Předseda: Vrzáček Miroslav 
Členové:   Háj Martin, Holub Vít ězslav, Němcová Monika. 
 
Rozpočet 2009 – vzhledem k nevyjasněné situaci ve financování sdružených subjektů a 
organizačních složek ČSTV v roce 2010, nebyl prozatím sestaven rozpočet pro rok 2010. 
Nicméně na schůzce s vedoucím divize SMJ p. Veselým bylo upozorněno na připravované 
navýšení smluvních cen cca p 10%. Na základě tohoto byl zpracován plán nárůstu fixních 
nákladů, který bude přenesen do rozpočtu. Tyto informace vzal VV na vědomí a v této 
souvislosti přijal následující usnesení: 
Usnesení č. 17/2009 
VV RS ČSTV Jihlava vzal na vědomí informaci o přípravách rozpočtu pro rok 2010. 
Financování RS ČSTV Jihlava v období od 1.1.2010 do konání řádné VH RS ČSTV 
Jihlava bude probíhat na základě rozpočtového provizoria, ve výši cca 1/12 skutečnosti 
roku 2009. 
 
Jednání revizní komise – 2. listopadu proběhlo jednání revizní komise RS ČSTV Jihlava. 
Předmětem kontroly byly tyto okruhy:  

1. hospodaření RS ČSTV Jihlava v roce 2009 
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2. čerpání dotací na údržbu a provoz TVZ, dotací na sportovní akce z programu Sportuj 
s námi 2009 

3. odesílání dotací sdruženým subjektům v roce 2009 
4. podrobná kontrola účtu 5188009 – ostatní služby. 

Závěr: Bez nedostatků 
 
5. Diskuse, závěr a usnesení 
• Ing. Holub seznámil přítomné s: 

− Jednáním Všesportovního kolegia ČR ohledně problematiky vícenásobného členství 
v ČSTV a ČASPV. K 31. 12. 2009 bude uskutečněna položková kontrola u obou 
spolků s tím, že případné duplicitní členství bude vyčištěno (v RS ČSTV Jihlava se 
jedná o následující TJ, SK: SPV Spartak Jihlava 375 členů, MASPV Mrákotín 203 
členů, TJ Zhoř 56 členů a ROSA club Jihlava 29 členů – celkem 663 členů). Dále v 
dalších TJ, SK existují odbory ASPV jakou součást TJ (Dolní Cerekev 72, TJ Hodice 
138, TJ Dobronín 44, SK Jihlava 340, Start Jihlava 108, Kamenice 109, Polná 40, 
Třešť 262, Kozlov 20). 

− Informací o upgrade IS TJ, SK verze 1.015. Nutnost upgradu při zpracování u TJ, SK 
neboť když se ugrade neprovede přenos (export) dat je chybný !!! 

− Informace o sběru dat členské základny (dosud odevzdalo 34 %) a pasportizace (dosud 
odevzdalo 40%) TJ a SK. Stále se nedaří plně dokončit ověření bankovních účtů TJ, 
SK prostřednictvím fotokopií o zřízení účtu. 

− 1.12. od 17. hodin se v zasedací místnosti KS ČSTV Vysočina bude konat pracovní 
jednání TJ, SK města Jihlavy. Toto jednání se bude zabývat možností změnit nerovné 
podmínky v podpoře profesionálního a neprofesionálního sportu z rozpočtu města 
Jihlava. 

− Žádosti TJ Neslyšící o mimořádný finanční příspěvek na činnost TJ. Po krátké diskusi 
VV RS ČSTV Jihlava přijal toto usnesení: 

Usnesení č. 18/2009 
VV RS ČSTV Jihlava projednal žádost TJ Neslyšící o mimořádný finanční příspěvek ve 
výši 2 500,- Kč na pokrytí nákladů posledního čtvrtletí roku 2009 (nájem, elektřina a 
plyn). VV RS ČSTV Jihlava se rozhodl žádosti mimořádně vyhovět a příspěvek uhradit 
z rezervy RS ČSTV Jihlava. 
 
• Informace o konání galavečera „Nejlepší sportovec Jihlavska 2009“. Kritéria pro 

vyhlašování ankety ČSTV zůstávají stejná. 
• J. Svoboda – zahájen provoz na ZS v Telči – v soutěži ledního hokeje O pohár města 

Telče startuje 20 týmů. 
• Mgr. Havlík seznámil přítomné s průběhem rekonstrukce sportovní haly v Dolní Cerekvi 

– investice v objemu 18 mil. Kč. Termín dokončení – v první polovině roku 2010. 
• M. Vrzáček hovořil o ukončení podzimní části fotbalové sezóny (některá utkání díky 

nepřízni počasí byla přesunuta na jarní termín. Informoval o problematice s termínovou 
listinou, díky návaznosti na vyšší soutěže. 

• J. Skočdopole informoval o uzavření smlouvy mezi městem Polná a TJ Slavoj Polná a 
dále informoval, že Slavoj SAVADA Polná má 1. mistryni ČR v judu – Terezu 
Krčálovou. 

 
V závěru předsedající RS ČSTV Jihlava poděkoval všem přítomným za účast na 

jednání. Popřál příjemné prožití vánočního času a šťastný krok do roku 2010. Termín dalšího 
jednání RVV RS ČSTV Jihlava bude včas upřesněn. 
 
 
 

Zapsal dne 26. 11. 2009 Ing. Holub Vítězslav 


